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Geachte beleidsmakers,

Graag maak ik van deze gelegenheid gebruik om mijn 
zorgen te uiten over de eventuele uitbreiding van het 
netwerk tot 5G (26 GHz). Onderzoek wijst uit, dat er al 
gezondheidseffecten zijn ver onder de 
blootstellingslimieten en er zijn vele wetenschappers, die er 
hetzelfde over denken. Wat de overheid kan doen, is 
beginnen bij de bron: internet stukken duurder maken, 
zodat er niet steeds uitbreidingen van netwerken en 
serverparken nodig zijn.
Overheid: voedt de burgers op!

Met bezorgde groeten,

Karel Das, Leiden


